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Председник Србије Борис Тадић рекао је да одлука о подношењу кандидатуре за
чланство у ЕУ представља прекретницу и нову етапу која ће захтевати дубоке и болне
реформе, али ће на крају грађанима и њиховим породицама донети корист.

  

Тадић је навео да је Србија обавестила европске лидере о намери да поднесе
кандидатуру и да је та одлука наишла на велику подршку европских партнера.

  

"Одлуку о томе када ће Србија поднети кандидатуру, као што је ред, донеће земља
преседавајућа Европске уније", рекао је Тадић и додао да је током шведског
председавања донета одлука о подношењу кандидатуре и да се чека датум "када ћемо
бити позвани".

  

Председник Србије рекао је да нема никакве дилеме да Шведска и без хапшења хашких
оптуженика Ратка Младића и Горана Хаџића може да одреди датум за подношење
кандидатуре, јер Србија чини све да оконча сарадњу са Хашким трибуналом.

  

"Србија намерава да оконча сарадњу са Трибуналом због наших грађана, помирења,
безбедности и стабилности у региону западног Балкана, а не због ЕУ и Хашког
трибунала и ми ћемо тај посао завршити", рекао је Тадић.

  Председник Србије честитао је грађанима, невладиним организацијама, политичарима
који су подржали европске интеграције, Канцеларији за европске интеграције и
министрима правде, унутрашњих и спољних послова, као и осталим члановима Владе и
премијеру Цветковићу.  

"Наш програм је једноставан, ми желимо Србију у Европској унији са нашим
идентитетом", рекао је Тадић и додао да је важност одлуке Владе Србије у томе што
"нико данас не може имати дилему куда Србија иде".
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